

No.: BC/120 Date: 6-7-1400 H (20-5-1980A.D) الرقم: /م/ أ/١٢٠ التاريخ ٦ /٧/٦هـ الموافق ٢٠/٥/١٠م

Circular to All Banks Operating in The Kingdom

HE the Manager Greetings,

Reference our circular No. BC/200 dated 5-4-1398H. referring to the Council of Ministers Decision No. 266 dated 21-2-1398H, which instructed all foreign companies and institutions, and their branches and offices, working in the Kingdom to use Arabic in their correspondence with Government authorities.

SAMA has received the circular of HE the Minister of Finance and National Economy No. 3282/400 dated 28-6-1400H, referring to the Order of HRH the Vice President of the Council of Ministers No. 3/H/15351 dated 20-6-1400H whereby HRH noted that foreign languages are still used in drafting contracts and their attachments and in correspondence between government agencies, institutions and State-owned companies and foreign companies and establishments, despite the two decisions taken by the Council of Ministers instructing foreign companies and establishments, and their branches operating in the Kingdom, to use the Arabic language.

SAMA calls on you to use Arabic in correspondence with government authorities and to instruct your branches in the Kingdom to act accordingly.

Regards,

Director General of Banking Control

O. A. Sujaini

The Office of HE the Governor The Office of HE the Vice Governor Banking Control (3 copies)

عمر عبدالله سجيني

مدير عام إدارة مراقبة البنوك

تعميم لجميع البنوك العاملة بالمملكة

المحترم المكرم مدير / بعدالتحبة

بالإشارة إلى تعميم المؤسسة رقم م/أ/٢٠٠ وتاريخ ٥/٤/٩٨ المتضمن قرار مجلس الوزراء رقم ٢٦٦ وتاريخ ٢١ / ٢ / ٩٨ بالزام الشركات والمؤسسات الأجنبية وفروعها ومكاتبها العاملة بالمملكة العربية السعودية باستعمال اللغة العربية في مراسلاتها مع الجهات الحكومية.

تلقت مؤسسة النقد تعميم معالى وزير المالية والاقتصاد الوطني رقم ٤٠٠/٣٢٨٢ وتاريخ ٢٨/٢٨/١٤٠٠ المتضمن أمر صاحب السمو الملكي نائب رئيس مجلس الوزراء رقم ٣ / ح / ١٥٣٥١ وتاريخ ٠٠ / ٦ / ٢٠ والذي اوضح فيه سموه بأنه لوحظ استمرار شيوع ظاهرة استخدام اللغات الأجنبية في تحرير العقود ومرفقاتها وفي المراسلات التي تتم بين الجهات الحكومية والمؤسسات العامة والشركات المملوكة للدولة وبين الشركات والمؤسسات الأجنبية بالرغم من أن مجلس الوزراء سبق أن اتخذ قرارين بالزام الشركات والمؤسسات الأجنبية وفروعها العاملة بالمملكة باستعمال اللغة العربية.

تأمل المؤسسة التقيد باستعمال اللغة العربية في مراسلاتكم مع الجهات الحكومية وإبلاغ ذلك لفروعكم العاملة بالمملكة للعمل

وتقبلوا تحياتنا،،

صورة لمكتب معالي المحافظ صورة لمكتب معالي نائب المحافظ ٣/ صور لمراقبة البنوك